
 

Tid Møteleder Referent 

Dato: 08.05.25 
Trinnmøter 1830-19 
FAU-møte 19-21 

Marte Flydal Silje Alsaker Solheim 

 
 

Innkalt: Begge FAU-reps fra hver klasse 

Til stede: Hilde Nybø Jørgensen (8A), Silje Alsaker Solheim (8C + 10B; referent), Bjarte 
Almås (8C), Nicolas Lequime (8D), Isabel Krohn (8E), Siv-Elin Carlsen (8E), Lillian Myklebust 
Vennesland (9B), Geir Inge Lunde (9B), Frank J. Knudsen (9C), Unni Sjursen (9C),Hanne 
Eline Ludvigsen (9D), Tarjei Nestegard (9E), Martine I. Johansen (9E), Marte Flydal (10A; 
møteleder), Lars Fagerås (10A), Irene Thowsen (10B), Renate Wiers (10C), John Hellesøe 
(10D), Edda Óttarsdottir (10D) 

 
 
 
Godkjenning av referat fra forrige FAU-møte: Ble godkjent før utsending fra skolen 
 

Faste saker Referat 

Nytt fra trinnene (inkl. evt. planlagte 
aktiviteter) 
 

 

8. trinn:  
- To av fem bingokvelder er 

gjennomført. God stemning og fine 
premier! De tre siste bingokveldene 
arrangeres kommende uke. Det har 
vært litt utfordrende å få foreldre til å 
melde seg til å delta. 

- Det blir foreldremøte for 8. trinn med 
politiet 22. mai. Rektor og 
avdelingsleder deltar.  

 
9. trinn:  

- Planleggingen av Hopsdagen er 
godt i gang  

- Pengene går til ulike formål på hhv. 
dagtid og på ettermiddagen. På 
dagtid går pengene til et veldedig 
formål mens pengene som tjenes på 
ettermiddagen går til skoleball for 
neste års 10. trinn. Marte 
undersøker med rektor om veldedig 
formål er bestemt og melder tilbake 
til Lillian og Maria.  

 
10. trinn:  

- Det er penger til overs fra 
skoleballet. Disse pengene går til 



10. trinnselevene til benyttelse på 
dagtid siste uken på skolen.  

- FAU arrangerer avslutning for 10. 
trinn - det blir kurvfest.  

 
 
 
 
 

Siden sist 
 
Natteravnarrangement i Fana Kulturhus 
Bingokvelder på 8. trinn 
FAU-nettverket promoterer 
Sommerslippfestivalen 

- Natteravnsarrangement med Willy 
Pedersen og politiets nettpatrulje 
den 10. april i Fana kulturhus. Flere 
fra FAU var der.  

- Momenter fra Pedersens foredrag:  
- Følg NO/LOW-trenden = 

ingen alkohol eller moderat 
inntak - bare 40 % av 
ungdommene begynner å 
drikke før fylte 18 år.  

- Drikk øl, ikke sprit; sprit fører 
til mer vold og forgiftning. 

- Hovedregelen er at gutter er 
utøvere og jenter er offer.  

- Dersom det skjer noe 
uønsket: Rapporter og 
blokker.  
 

- Sommerslippfestivalen 2025: Blir 
siste skoledag som er 20. juni.  

 
- Foreldreaksjonen har etablert et 

nettverk for en tryggere ungdomstid 
i Bergen sør og Marte har nylig 
deltatt på et nettverksmøte hvor det 
deltok blant annet rektorer fra 
bydelens skoler, politiet, vektere etc.   

«Rektors hjørne» (30 min) 
 
Forespurt fra FAU: 
 
 

Rektor hadde ikke mulighet til å delta på 
dagens møte, men har sendt en skriftlig 
tilbakemelding til FAU basert på spørsmål 
fra FAU.  
 
FAU ønsket statusoppdatering på følgende 
tre tema: (i) forsentkomminger, (ii) hærverk 
og (iii) implementering av 
tilbakemeldingsskjemaet.  
 
(i) Tilbakemeldingen fra rektor: FAU er 
svært positive til at skolen har tatt tak i 
problemet knyttet til forsentkomming.     
 
Hærverk: Bedring.  
 



Tilbakemeldingsskjema: Systemet er 
kommet for å bli. Håpet for neste skoleår er 
at alle lærerne tar det i bruk. 
 
FAU er positiv til det systemet skolen har 
etablert og håper at hele lærergruppen 
støtter lojalt opp om dette. FAU 
understreker også viktigheten av at elevene 
gis opplæring i bruken av 
tilbakemeldingsskjemaet. FAU mener at 
skolen bør informere om systemet rundt 
tilbakemeldingsskjema på det første 
foreldremøtet på 8. trinn hver høst.   
 
 
 

 
 

Andre saker Referat 

Innføring av Spond 
 
Forslag 
 
FAU beholder sin gruppe og informasjon fra 
FAU som skal ut postes av Spondansvarlig 
på hvert trinn. Foresatte vil derfor kun være 
medlem av én gruppe. Atskilte 
klassegrupper kan lages på eget initiativ fra 
trinngruppen (uavhengig av FAU). 

Spond skal innføres som informasjonskanal 
ut til foreldrene og dette skal erstatte 
Facebook. FAU vil “rulle dette ut” fra og 
med nå, blant annet gjennom informasjon 
på Hopsdagen.   
 
Det må informeres om Spond-gruppen for 
kommende 8. trinn på det første 
foreldremøtet om høsten. Marte tar ansvar 
for dette.  
 

Sosialkomiteene: Andre skoler ber om å bli 
orientert om endringen fra klassekontakter 
siden alle har utfordringer med at det er 
ingen/få/mange arrangement for klassene 
og at tilbudet er ulikt på tvers av trinnene. 
 
Ordningen vår bør optimaliseres og det bør 
lages et skriv til kommende sosialkomiteen. 
 
 

På mange ungdomsskoler er det en 
utfordring at de ulike klassene får så ulike 
tilbud alt etter hvem som er klassekontakter.  
 
Andre skoler etterspør ordningen med 
sosialkomité.  
 
Forslag til ordning for sosialkomitéen: 
Begrense frivillig påmelding og gå for 
tildeling til arrangement. Lage arrangement 
for elevene hvor foreldrene tildeles 
oppgaver til det enkelte arrangement og 
hvor de må bytte innbyrdes hvis det ikke 
passer.  
 

 
 

Eventuelt/innspill til neste FAU-møte Det har kommet en henvendelse fra en 
forelder som lurte på hvordan skolen jobber 



med dysleksi. FAU vil invitere rektor til å 
informere muntlig om temaet i vårens siste 
FAU-møte.  

 
Neste FAU-møte: Mandag 2. juni 2025.  


